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Przewodniczqcy Rady M iasta

Wloctawek

Zwracam siq o informacje odno6nie "Kujawskich Porqczei Kredytowych"

So6lka z o.o.

r ile matych i Srednich przedsiqbiorstw z obszaru miasta Wloclawek

skorzystaio z poreczeri kredytowych, poiyczek i innych 6rodk6w

finansowego wsparcia

r jaki byt rodzaj wnoszonych o wsparcie przedsiqwziqi na obszarze miasta

Wloctawek i ich trwate funkcjonowanie

o czy udziaty Gminy Miasta Wtoctawek w liczbie 9.000 o wartoici 450.000

zt ulegly zmianie w 2017 roku

. czy byty dokonywane doptaty do kapitalu

o jaki jest stan na dzieh dzisiejszy odnofnie udziat6w w sp6tce pozostalych

wsp6lnik6w tj." Kujawsko-Dobrzyiski Bank Sp6tdzielczy" ( 4000 udziat6w

o wartosci 200 000 zt) i "Porqczenia Kredytowe" ( 4000 udzial6w o

wartoici 200 000 zi)

r jaki jest konkretny wynik wspierania kredytowego przedsiqbiorstw w

trwatym przyro5cie miejsc pracy

o jaki jest wymiar skorzystania ze 5rodk6w unijnych i jakiego obszaru

programowego dotyczq



Przypomnq dyskusjq na sesji Rady Miasta Wtociawek dot. celowoici
udzialu w powotywanej sp6ice, koncentrujqcq siq na korzySciach dla

rozwoju matych i Srednich przedsiqbiorstw, kt6re dziqki mo2liwo6ciom
jakie stworzy sp6tka, zafunkcjonujq , ze szczeg6lnym uwzglqdnieniem
przedsiqwziqi w obszarze rewitalizowanej czqSci miasta.

Dlatego te2 wnoszq o zto2enie na sesji Rady Miasta Wtoctawek

szczeg6lowej informacji zwiqzanej z dzialalnoScia Sp6iki "Kujawskie

Porqczenia Kredytowe" w latach 2009 -2016.


